
COVIDOVÉ DIVADLO SKONČILO. AŽ
VEŘEJNOST POCHOPÍ, JAK MOC BYLA
OBELHÁNA, POTEČE KREV, říká kanadský
patolog Dr. Roger Hodkinson (VIDEO 2 min,
CZ Titl)
- CZ24 News | 8. dubna 2022

Reflektory mediální pozornosti jsou momentálně jednostranně nasvícené jen na Ukrajinu, ale neměli
bychom zapomínat na zlo, které je tu už dva roky.

„Až veřejnost skutečně pochopí, jak moc byla obelhána, kolik dětí zemřelo na následky očkování, buď
nyní nebo v následujících pěti letech, až se to dozví i široká veřejnost, vzbouří se. Bude to naprosté
znechucení z toho, jak s nimi politici manipulují. Politickým stranám půjde o kariéru, v žumpě poteče
krev.“

 

 

Říká kanadský patolog Dr. Roger Hodkinson a pokračuje:

„A my právě začínáme vidět začátek toho všeho, když Boris Johnson musel konečně přiznat, že se
vydali špatným směrem, a ruší všechna omezení. Budou to samozřejmě přikrášlovat, budou se snažit
najít křečovité způsoby, jak věci vysvětlit, budou se na veřejnosti handrkovat a tak dále a tak dále.
Ale je mi to líto, covidové divadlo skončilo. Máme vaše číslo. Lhali jste nám. Ne jen trochu, ale lhali
jste nám opravdu závažným způsobem po dobu dvou let.“

 

 

„Přišli jsme o své podniky. Viděli jsme, jak naši blízcí trpí strašlivými komplikacemi po oočkování.
Viděli jsme, jak našim dětem upíráte dva roky vzdělání s celoživotními následky. Viděli jsme
znehodnocení naší měny kvůli inflaci. Viděli jsme všechny tyto hrozné důsledky, kterým se dalo zcela
předejít, kdyby se od počátku dodržovaly skvělé zásady deklarace. A to konkrétně jednoduše chránit
zranitelné. Nechat život běžet normálně dál. Nechat virus ať si zařídí svoje. Nechat nás tvořit
kolektivní imunitu přirozeným, bezpečným, levným a rychlým způsobem si jí navzájem předávat,
protože to je jediná cesta, jak to zvládnout.
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Ale ne, oni se museli plácat po ramenou. Namachrovaní politici chtěli být vaším zachráncem – zbavit
se covidu. To se nedá udělat. Je to nemožné. Nechtěli ani vidět důkazy. Stejně do toho šli. A teď
budete sklízet následky při dalších volbách. Divadlo skončilo.“

Dr. Roger Hodkinson je kanadský patolog, člen americké a kanadské komory patologů, bývalý
předseda kanadské zkušební komise pro patologii, docent na univerzitě a předseda americké
biotechnologické společnosti zabývající se sekvenováním DNA.
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